

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE

Datum och nr: 2025-07-28, nr 4

Plats: Handelsboden Västerås

Närvarande: Kent Holt, Malin Alldén, Johan Lönnqvist, Anders Helm, Jari Virtanen, Kenneth Oskarsson, Benita Wallén

§1 Mötet öppnades

§2 Protokolljusterare, Kenneth Oskarsson

§3 Dagordningen godkändes

§4 Föregående protokoll lästes upp och lades till handlingarna.

§5 Ekonomi

Ingen information om kassan inför mötet från kassören. Men är ingen större skillnad från förra mötet.

§6 Inkomna skrivelser

Inga inkomna skrivelser. Men vi diskuterade lite allmänt om vad Slakthus 34 hade sagt om vårt kursutbud.

§7 Rapporter från ansvarsområden

a) Ordförande

Mälaren Runt, Jari har pratat med Karlströms Motor i Sala och de kommer inte delta i år. Vi kanske ska höra med andra handlare också. 2026 så är det 40-års jubileum för SMC, vi kanske ska satsa fullt ut vid det tillfället. Bästa kanske är att ställa upp på "neutral mark" för att inte konkurrera med andra handlare som har ordinarie verksamhet och då kanske i Västerås eller Enköping vore bra.

Styrelsen beslutade om att vi inte ska vara med på Mälaren Runt i år, för kort tid kvar och för mycket att göra inför, inga utställare. Vi måste skapa en grupp med delgrupper som arbetar med olika områden inför Mälaren Runt 2026. Inte bara styrelsen, utan fråga brett inom distriktets medlemmar om att vara med och arbeta med detta.

b) KUA

Går sisådär, finns inga instruktörer till vissa kurser. Har mailat till distrikten Örebro och Uppsala om att få låna instruktörer, men inte fått något svar än om någon hjälp. Kan nog behålla körningarna på Pepparrottsbanan, men kanske kommer behöva avboka Salabanen (för att minska utgift)

Benita – berättade om styrning när det gäller aspiranterna, vi måste ha kontroll. Det har bildats en grupp som består av Benita Wallén, Malin, Alldén, Jari Virtanen, Johan

Lönnqvist och Christer Ericson som ska arbeta fram en modell och utse vem som ska få bli aspirant/instruktör.

Det finns en grupp för funktionärer också och som består av Ina Eriksson och Linda Emterby.

Anders – har haft kontakt med Pontus Vågberg gällande föreläsning om fjädring och chassi (som en vinterföreläsning?) Anders jobbar vidare med honom.

Vad mer för föreläsningar vill vi ha? Mälardalens MC Service kanske kan vara någon att fråga?

c) Kommunikation (sociala medier)

Kent har inte hunnit att klippa ihop en kursbeskrivning av våra kurser, men det kommer.

Vi behöver synas mer!! Facebook framförallt, då det är där folk ser och tittar mest.

Vi har idag 1686 medlemmar i Västmanland. Ett medlemsutskick med frågan om vad de vill ha och önskar sig i kursväg, infokvällar utanför hojsäsongen.

Anders – till nästa styrelsemöte ska vi ta upp Dagtidstouringen!

Erik – Undrar vad vi vill ha med i tidningen till nästa gång. Deadline är nästa måndag. I det utskicket kan vi också ha med en fråga till våra medlemmar om vad de vill ha som medlem och be de maila det till styrelsen, men vi gör också ett riktat medlemsutskick via mail.

§8 Beslutsfrågor

KUA behöver en dator att jobba med då det är mycket att skriva. Styrelsen beslutade om att köpa in en Laptop, skärm, tangentbord och mus till styrelsen. Uppskattar att 10.000kr kan räcka för det inköpet.

Anders kollar vad som ska köpas in.

§9 Uppföljning Aktivitetslistan, nästkommande aktivitet är knixen 9-10 augusti

§10 Övriga frågor, vi ska bjuda in kassören Pia till nästa styrelsemöte (18/8), Malin tar kontakt med henne.

Jari – undrar om det finns Vouchers till Mc-handlare, som de kan ge till en person som köper en ny mc där de får en SMC-kurs.

Finns det reklamställ för SMC att ställa upp hos handlare – reklam för SMC.

§11 Nästa möte

Måndagen den 18 augusti, vi provar att ha den på Salabanen.

§12 Mötet avslutas

Kent Holt
Sekreterare

Kenneth Oskarsson
Justerare

.....

.....